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INTERPELACJA 
 

w sprawie zmiany interwałów czasowych sygnalizacji świetlnej  
na rondzie Starołęka 

 

Mieszkańcy Osiedla Starołęka-Minikowo-Marlewo i Osiedla Głuszyna zwracają 
się z gorącą prośbą o podjęcie działań naprawczych zmieniających dotychczasową, 
katastrofalną sytuację u zbiegu ulicy Starołęckiej i ronda Starołęka. Program pracy 
sygnalizatorów świetlnych dla wyjazdu z ulicy Starołęckiej w stronę ulicy Hetmańskiej 
lub ronda Rataje lub ronda Żegrze jest całkowicie niedostosowany do natężenia ruchu 
jaki występuję na ul. Starołęckiej. Dodatkowo utrudnienia w poruszaniu się po tej ulicy 
stanowią: przejazd kolejowy i przecięcie trasy tramwajowej z tą ulicą. Tych dwóch 
miejsc kolizyjnych dla płynnego ruchu aut nie zmienimy w tej kadencji lecz wysoce 
wskazana jest poprawa płynności wjazdu na rondo Starołęka dzięki sygnalizacji 
świetlnej. Zatory jakie tworzą się na ul. Starołęckiej w godzinach szczytu 
niejednokrotnie sięgają samego przejazdu kolejowego - to odcinek 1,5 km stojących 
samochodów. W imieniu mieszkańców proszę o podjęcie działań w celu wydłużenia 
sygnału zielonego dla samochodów wjeżdżających od strony południowej na rondo 
Starołęka, co ułatwi codzienne, normalne funkcjonowanie południowej części Nowego 
Miasta - to praktycznie jedyna trasa łącząca osiedla peryferyjne i 31. Bazę Lotnictwa 
Taktycznego z resztą Poznania.  

Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 
 
 
 

Z poważaniem 

        
Zbyszko Górny 


